

AR-15 MBUS GEN 2 SIGHT SET - MAGPUL MBUS SIGHT SET FLIP-UP POLYMER FOR AR-15 FDE

Reliable, Low-Profile, Quick-Deploy Backup Sights

Low-profile, flattop-mounted, polymer sights deploy instantly at the touch of a finger to provide backup sighting if a primary optic fails. Streamlined contours mean there's nothing to snag on brush, sling, or other gear when folded. Spring-loaded ambidextrous release mechanism lets you hit the grooved tab on either side of the sight to deploy, and lock it in place. Hitting the same tabs retract the sight when you're done. Uses less than 1" of MIL-STD 1913 Picatinny receiver rail space and locks securely in place with the included steel crossbolt. Provides the same height over bore as standard A2 iron sights. Windage-adjustable rear sight has two apertures: a large, .185" peep and a .070" peep. Designed for AR-type rifles and carbines, fits any weapon with Picatinny rails. Front sight must be mounted on a railed forend on the same plane as the receiver rail to witness correctly with rear sight. Not compatible with railed gas blocks or the MOE handguard.



Attributes

- Name: MAGPUL MBUS SIGHT SET FLIP-UP POLYMER FOR AR-15 FDE
- Manufacturer: MAGPUL
- Product no.: 100007327
- Mfr. No.:
- Color: Dark Earth
- Make: AR-15
- Style: Flip-Up
- Delivery weight: 0.091kg

Item details

Made in USA

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für das MAGPUL AR15 FlipUp MBUS Gen 2 Ersatzvisier Set
- English: Safety Instruction Guide for AR15 MBUS GEN 2 Sight Set

Sicherheitshinweise für das MAGPUL AR15 FlipUp MBUS Gen 2 Ersatzvisier Set

Einführung

Danke, dass du dich für das MAGPUL AR15 FlipUp MBUS Gen 2 Ersatzvisier Set entschieden hast. Dieser Leitfaden bietet wichtige Sicherheitshinweise, um die sichere und ordnungsgemäße Verwendung deines Visier Sets zu gewährleisten. Bitte lies diesen Leitfaden sorgfältig durch, bevor du mit der Installation und Nutzung beginnst.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stelle sicher, dass das Produkt nur wie vorgesehen und gemäß den Anweisungen des Herstellers verwendet wird.
- Halte das Visier Set außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Benutzern.
- Gehe immer verantwortungsbewusst mit Feuerwaffen um und halte dich an die lokalen Gesetze und Vorschriften.
- Überprüfe regelmäßig das Visier Set auf Anzeichen von Abnutzung oder Beschädigung, bevor du es verwendest.
- Wenn du Mängel oder Probleme feststellst, stelle die Nutzung sofort ein und kontaktiere einen qualifizierten Fachmann.
- Sei dir deiner Umgebung bewusst und sorge jederzeit für eine sichere Schießumgebung.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen bei der Verwendung

- **Installation:** Stelle sicher, dass das Visier sicher auf einer kompatiblen PicatinnySchiene montiert ist. Eine unsachgemäße Installation kann zu einem Versagen während der Nutzung führen.
- **Bereitstellung:** Verwende den beidhändigen Auslösemechanismus mit Vorsicht. Achte darauf, dass deine Finger bei der Bereitstellung oder dem Einziehen des Visiers nicht in der Nähe beweglicher Teile sind.
- **Wartung:** Reinige und pflege das Visier Set regelmäßig, um eine optimale Leistung sicherzustellen. Befolge die Empfehlungen des Herstellers für Reinigungsprodukte.
- **Kompatibilität:** Verwende das Visier Set nicht mit SchienenGasblöcken oder dem MOE Handguard, da dies die Sicherheit und Funktionalität beeinträchtigen kann.
- **Schießpraktiken:** Verwende immer die richtigen Schießtechniken und stelle sicher, dass die Feuerwaffe in eine sichere Richtung zeigt, wenn du die Visiere bereitstellst oder einstellst.

Anweisungen für Installation und Nutzung

Installation

1. **Vorbereitung:** Stelle sicher, dass die Feuerwaffe entladen ist und die Sicherung aktiviert ist.
2. **Montage des Vordervisors:**
 - Finde eine geeignete Schiene auf derselben Ebene wie die Empfängerschiene.
 - Richte das Vordervisier mit der PicatinnySchiene aus und schiebe es an seinen Platz.
 - Sichere das Visier mit dem beiliegenden StahlCrossbolt und stelle sicher, dass es fest angezogen ist.
3. **Montage des Hintervisors:**
 - Positioniere das Hintervisier auf der PicatinnySchiene hinter dem Vordervisier.
 - Sichere es mit dem beiliegenden StahlCrossbolt.
4. **Überprüfung der Ausrichtung:** Stelle sicher, dass beide Visiere ausgerichtet und sicher montiert sind, bevor du sie verwendest.

Nutzung

1. Bereitstellung der Visiere:

- Um das Hintervisier bereitzustellen, drücke den geriffelten Tab auf beiden Seiten des Visiers.
- Stelle sicher, dass das Visier einrastet, bevor du es verwendest.

2. Einstellung der Visiere:

- Verwende die WindageEinstelfunktion, um die Visiere nach Bedarf auszurichten.
- Das Hintervisier hat zwei Öffnungen: eine große .185" Peep und eine .070" Peep für verschiedene Schießszenarien.

3. Einziehen der Visiere:

- Wenn du fertig bist, drücke die gleichen Tasten, die du für die Bereitstellung verwendet hast, um die Visiere in die gefaltete Position zurückzuziehen.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorge das Visier Set verantwortungsbewusst und befolge die lokalen Vorschriften für elektronische und Kunststoffabfälle.
- Entsorge das Visier Set nicht im regulären Haushaltsmüll.
- Ziehe in Betracht, Materialien, wo möglich, zu recyceln, und erkundige dich bei der lokalen Abfallwirtschaft nach den richtigen Entsorgungsmethoden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder Bedenken bezüglich des MAGPUL AR15 FlipUp MBUS Gen 2 Ersatzvisier Sets oder um Sicherheitsprobleme zu melden, konsultiere bitte die Kontaktdaten des Herstellers, die mit der Produktverpackung bereitgestellt werden, oder besuche die Website des Herstellers für zusätzliche Ressourcen.

Durch die Befolgung dieser Sicherheitsanweisungen kannst du eine sichere und angenehme Erfahrung mit deinem MAGPUL AR15 FlipUp MBUS Gen 2 Ersatzvisier Set gewährleisten. Danke, dass du Sicherheit und verantwortungsbewusste Nutzung priorisierst.

Safety Instruction Guide for AR15 MBUS GEN 2 Sight Set

Introduction

Thank you for choosing the AR15 MBUS GEN 2 Sight Set by Magpul. This guide provides essential safety instructions to ensure the safe and proper use of your sight set. Please read this guide carefully before installation and use.

General Safety Guidelines

- Ensure that the product is used only as intended and in accordance with the manufacturer's instructions.
- Keep the sight set out of reach of children and unauthorized users.
- Always handle firearms responsibly and in accordance with local laws and regulations.
- Regularly inspect the sight set for any signs of wear or damage before use.
- If you notice any defects or issues, discontinue use immediately and contact a qualified professional.
- Be aware of your surroundings and ensure a safe shooting environment at all times.

Specific Safety Precautions for Use

- **Installation:** Ensure the sight is securely mounted on a compatible Picatinny rail. Improper installation can lead to failure during use.
- **Deployment:** Use the ambidextrous release mechanism with care. Ensure your fingers are clear of any moving parts when deploying or retracting the sights.
- **Maintenance:** Regularly clean and maintain the sight set to ensure optimal performance. Follow the manufacturer's recommendations for cleaning products.
- **Compatibility:** Do not use the sight set with railed gas blocks or the MOE handguard, as this may compromise safety and functionality.
- **Shooting Practices:** Always use proper shooting techniques and ensure the firearm is pointed in a safe direction when deploying or adjusting the sights.

Instructions for Installation and Usage

Installation

1. **Preparation:** Ensure the firearm is unloaded and the safety is engaged.
2. **Mounting the Front Sight:**
 - Locate a suitable railed forend on the same plane as the receiver rail.
 - Align the front sight with the Picatinny rail and slide it into place.
 - Secure the sight using the included steel crossbolt, ensuring it is tightly fastened.
3. **Mounting the Rear Sight:**
 - Position the rear sight on the Picatinny rail behind the front sight.
 - Secure it using the included steel crossbolt.
4. **Check Alignment:** Ensure both sights are aligned and securely mounted before use.

Usage

1. **Deploying the Sights:**
 - To deploy the rear sight, press the grooved tab on either side of the sight.
 - Ensure the sight locks into place before use.
2. **Adjusting the Sights:**
 - Use the windage adjustment feature to align the sights as needed.
 - The rear sight has two apertures: a large .185" peep and a .070" peep for different shooting scenarios.
3. **Retracting the Sights:**
 - When finished, press the same tabs used for deployment to retract the sights back into the folded position.

Disposal Instructions

- Dispose of the sight set responsibly, following local regulations for electronic and plastic waste.
- Do not dispose of the sight set in regular household waste.
- Consider recycling materials where possible, and check with local waste management for proper disposal methods.

Contact Information for Further Support

For any questions or concerns regarding the AR15 MBUS GEN 2 Sight Set, or to report any safety issues, please refer to the manufacturer's contact information provided with the product packaging or visit the manufacturer's website for additional resources.

By following these safety instructions, you can ensure a safe and enjoyable experience with your AR15 MBUS GEN 2 Sight Set. Thank you for prioritizing safety and responsible usage.